

# ATELIER ÉCOÉDUCATIF / ECO-EDUCATIONAL WORKSHOP

## Initiation à la poterie / Initiation to pottery

### ACTIVITÉ GRATUITE / FREE ACTIVITY

**Sujet / Subject:** La poterie / Pottery  
**Date / Date:** Mardi 24 août 2021 / Thursday, August 24, 2021  
**Lieu / Place:** Parc Hammond-Rodgers / Hammond-Rodgers Park  
**Heure / Time:** 10 h 00 à 11 h 30 / 10:00 a.m. to 11:30 a.m.



#### DESCRIPTION :

Cet atelier bilingue aura pour but d'introduire les enfants et leurs parents ou grand-parents à l'argile. Cet atelier d'initiation permet un survol des principaux gestes menant à la réalisation d'un pièce.



#### RECOMMANDATIONS ET CONSIGNES :

- Avoir les ongles courts, ne pas porter de bijoux et avoir des vêtements adaptés à l'atelier ;
- Nettoyez vos mains à l'entrée et conservez une distance de un (1) mètre en tout temps avec les autres participants.

Les enfants doivent être accompagnés d'un parent. De plus, il est préférable de réserver avec l'animatrice Renée Lagacé à [renee.lagace@gmail.com](mailto:renee.lagace@gmail.com).

#### DESCRIPTION:

This bilingual workshop introduces children and their parents or grandparents to clay. This initiation workshop allows an overview of the main steps leading to the production of a piece.

#### RECOMMENDATIONS AND INSTRUCTIONS:

- Keep your fingernails short, do not wear jewelry and wear appropriate clothing for the workshop;
- Clean your hands at the entrance and keep a distance of one (1) metre at all times with other participants.

Children must be accompanied by a parent. It is preferable to make a reservation with the animator Renée Lagacé at [renee.lagace@gmail.com](mailto:renee.lagace@gmail.com).

